
 

 

 
 
 
Van: René Bakker [mailto:renebakker1@live.nl]  
Verzonden: woensdag 6 november 2019 10:03 
Onderwerp: Subsidie bezuinigingen gemeente 
 
Aan Sportimpuls Doetinchem, de fracties in de gemeenteraad en de redactie van De 
Gelderlander, 
 
Beste allen, 
 
Las vanmorgen een bericht (De Gelderlander) over mogelijke bezuinigingen op de subsidie 
voor sportclubs. In een tijd waarin iedereen aandacht heeft voor gezondheid en bewust 
leven, gaat de gemeente voor een heel kwetsbare groep (jongeren) mogelijk subsidie 
beperken. Mijns inziens onbestaanbaar. 
 
Het bericht stond in een artikel over Het Senioren Ontmoetingspunt. Ook een kwetsbare 
groep waar aandacht voor moet zijn. Hen wordt iig. nog een alternatief aangeboden. 
Maar ik begrijp hun bezorgdheid heel goed. 
 
Wij merken als vereniging al langere tijd dat de contributie voor jongeren best een stap is 
om zich te gaan binden aan de club. Mede door de subsidie die wij nu krijgen kunnen wij 
de contributie nog redelijk aanvaardbaar houden. 
Het lijkt mij evident dat sport gestimuleerd moet worden. Onze jongeren bewegen 
minder, brengen veel tijd zittend achter hun devices door. Op deze wijze zie ik niet dat we 
dit beter kunnen gaan doorbreken.  
 
Ik geef nu “snel” een korte eerste reactie. Maar zou graag in gesprek willen met de onze 
vertegenwoordigers in de raad om inhoudelijk in gesprek te gaan waarom deze 
bezuiniging, bij uitstek, geen goed idee is. 
 
 
Vriendelijke groet 
 
René Bakker 
Voorzitter zwemvereniging NDD 
Mobiel: 0613681714 
 


